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VERSLAG  OVERLEG HBS // BUURT 6 MEI 2009 
WERKGROEP MILIEU & LEEFOMGEVING 

 
1. Opening 

aanwezig: elf personen uit de buurt, alsmede Dirk Akkerman (BOA), Rene Arendsen 
(gemeente), Henk Schul (duo PvdA), Jerker Westphal (D66), Dion Achterberg 
(voorzitter) en J. Brüggen (bestuurslid sponsoring) (HBS) 

 
2. Vaststelling van de participanten/ bespreken overlegstructuur 

Uitnodigingen: De uitnodigingen voor de bijeenkomst zijn niet door HBS verstuurd. Dit 
berust op een misverstand, omdat HBS dacht dat de BVBN dit zou doen. Voorgesteld 
wordt de volgende keer ook de WBV, PWN, NPZK en Park Brederode uit te nodigen. 
HBS verklaart dat met Park Brederode afzonderlijk wordt overlegd.  
Achterban: De Werkgroep M&LO heeft (ondanks vakantie en de gesloopte woningen 
aan de Brederodelaan) van ruim 30 adressen steunbetuigingen gekregen, waarbij 2 keer 
werd aangegeven dat het niet om het kunstlicht maar wel om de parkeeroverlast ging.  

 
3. Ervaringen van de buurt met het Paas-toernooi 2009 

De ervaringen met het Paas-toernooi waren verschillend. Met name wekte ergernis dat 
niet om middernacht maar pas om 00:45 uur de muziek stopte, terwijl nadien nog een 
lange nasleep was. Bezwaarlijk was voorts dat op de flyer (die HBS in beperkte mate 
had verspreid) weliswaar een telefoonnummer voor overlast stond, maar dat deze 
telefoon niet werd opgenomen. Suggestie: volgend jaar beter bereikbaar zijn (zodat niet 
opnieuw de politie moet worden ingeschakeld), mededelen hoe laat de muziek uitgaat, 
en een bezoek van een bestuurslid van HBS bij een van de bewoners in de buurt. Grote 
ergernis wekt de zware bas. Verder zou er aan het einde van de avond (vanaf 23:00 uur) 
een beveiliger aan het einde van het wandelpad moeten worden gestationeerd.  

 
4. Bespreken voortgang actiepunten  
1. Eindtijd verlichting: Thans is de eindtijd voor de verlichting 22:30 uur. Dat zou bij 

verlichting rond KG3 22:00 uur kunnen worden. De tijdklok is gerepareerd. Er blijft bij 
KG2 nog één lamp een kwartier branden, wellicht om de spullen op te ruimen.  

 
2. Parkeren: Er zijn parkeerinstructies en een afspraak met PWN om P1 te gebruiken. 

Leden krijgen een korting op de jaarkaart die dan € 35 in plaats van € 60 kost. Jaarlijks 
nemen steeds meer leden zo’n kaart af. Thans zijn dat ca. 200 leden. HBS bekijkt of er 
uitrij-kaarten bij HBS te krijgen kunnen zijn. Het overleg met PWN over P2 schiet niet 
op, omdat P2 slechts voor grote begrafenissen is bedoeld.  

Wenselijk is dat er op de Bergweg voor de automobilisten een bord komt waarop 
staat aangegeven dat op P1 kan/moet worden geparkeerd. De Werkgroep Milieu en 
Leefomgeving geeft aan geen voorstander van het P1 en P2 parkeren te zijn, omdat 
daardoor het gebied van het NPZK wordt ingeperkt. De belasting van dit Natura 2000-
gebied moet minimaal worden gehouden. 

   Er wordt gesproken over een parkeer-vergunnningen-stelsel in de buurt. 
Benadrukt wordt dat dit niet met de buurt is besproken en dat, gelet op de welstand in 
de buurt, dit vermoedelijk op problemen stuit. Gewaarschuwd wordt dat het groene 
karakter van de buurt kan worden aangetast (wat centraal staat in de Verordening 
Uitritvergunningen) wanneer als gevolg van de groei van HBS steeds meer bewoners 
een parkeerplaats in hun tuin zouden gaan realiseren. De eisen van de gemeente zijn 
streng maar voor een deel van de buurtbewoners zeker realiseerbaar. Voorts wordt HBS 
medegedeeld dat het bizar is dat de buurt voor de kosten van het vergunningenstelsel 
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zou moeten opdraaien als HBS direct of indirect parkeerproblemen (overlast) 
veroorzaakt. 

   Ergernis wekt voorts het parkeren vlak voor de voetgangersoversteekplaatsen 
(zebra’s), lomp en langdurig midden op straat in de buurt, en voor de ingangen naar de 
huizen (in verband met onder meer rollators en kinderwagens).  

 
3. Geluidoverlast: Lawaai doelen. Er zijn reeds geluidsarme doelen aangeschaft. De 

demping van het achterbord langs KG1 is vergroot door het aanbrengen van matten. 
Langs KG3 is een betonnen (en dus geen houten) rand aangebracht, hetgeen tot minder 
lawaai leidt. Dat zal op een termijn van 1 à 2 jaar mogelijk ook rond KG1 en KG2 
worden gerealiseerd.  

HBS denkt na over het achter netten hangen van de reclameborden, die in 
verband met de veiligheid en duurzaamheid van multiplex zijn gemaakt (wat lawaai 
oplevert bij het op de borden schieten).  

Positief was de constatering dat de geluidsinstallatie (in tegenstelling tot het 
verleden) slechts voor nuttige mededelingen werd gebruikt en niet voor onzin. 

 
4. De verkeersoverlast van vertrekkende en terugkerende elftallen is voor de buurt beperkt 

omdat op de parkeerterreinen bij de scouting en Extran-hal wordt verzameld. 
 

5. Fietsen: Er is sprake van het bevorderen van het gebruik van fietsen op de HBS-site 
maar HBS zal het fiets-alternatief sterker op de site ‘Hoe er te komen’ benadrukken. 

 
6. Wangedrag jeugd: De overlast van hangjongeren lijkt toe te nemen, meer dan van HBS-

jeugd. Gevraagd wordt of het beleid van de gemeente Den Haag (‘geen alcoholverkoop 
in sportkantines’) in Bloemendaal realiseerbaar is. HBS merkt op dat de verkoop van 
dranken een substantieel deel van de begroting vormt.  

 
7. Zwerfvuil: Mogelijk kunnen leerlingen van het middelbaar onderwijs die verplicht een 

maatschappelijke stage moeten volbrengen, hierbij worden ingeschakeld. Voorts geeft 
HBS aan dat de alcoholhoudende dranken niet op zaterdag- en zondagochtenden worden 
verkocht.  

 
8. Beeldvervuiling: De rode uitloopstrook rond KG1 is geen KNHB-verplichting en zou in 

elk geval in een minder opvallende kleur moeten worden uitgevoerd.  
HBS denkt na over het opnieuw inklapbaar maken van de reclameborden. De 

suggestie van HBS om bij KG2 naar het clubhuis gerichte reclameborden te plaatsen 
wordt als politiek niet haalbaar buiten de orde gesteld. 

 
9. Vlaggenmasten: Aangezien de gemeente aan het plaatsen van vlaggenmasten geen 

medewerking wenst te verlenen, wordt dit onderwerp niet besproken.  
 
Voor de volgende vergadering rest: 
10. Groeipotentieel en ambities HBS 
11. Samenvatting van- en nadere afspraken 
12. Binding van de betrokkenen aan de afspraken 
13. Rondvraag 
14. Sluiting en afspraak evt. volgend overleg 

 
De volgende vergadering is op 3 juni 2009 om 20:00 uur in het clubhuis van HBS. 


